

Issue No. 32

Fascicule n° 32

Tuesday, April 30, 1985

Le mardi 30 avril 1985

Chairman: Lorne Greenaway

Président: Lorne Greenaway

*Minutes of Proceedings and Evidence
of the Standing Committee on*

*Procès-verbaux et témoignages
du Comité permanent des*

Fisheries and Forestry

Pêches et des forêts

RESPECTING:

CONCERNANT:

1982-83 Annual Report of the Department of Fisheries
and Oceans

Rapport annuel 1982-1983 du ministère des Pêches et
des Océans

WITNESSES:

TÉMOINS:

(See back cover)

(Voir à l'endos)

Great Britain moved.—That this Committee received from the Government of Canada that it consider the advisability of implementing recommendations 22-25 of the submission of the Rural Development Council of Newfoundland and Labrador, namely that the Northern Fisheries Development Corporation be implemented as soon as possible and, as well, that adequate funds be provided for this purpose.

gouvernement du Canada de s'interroger quant à l'appropriété de réaliser dans la pratique la recommandation n° 22 du document présenté par le «Rural Development Council of Newfoundland and Labrador», et notamment de voir à ce que la Northern Fisheries Development Corporation soit mise en oeuvre dès que possible et que des fonds lui soient octroyés à cette fin.

Debate arising thereon by unanimous consent the motion was withdrawn.

Un débat résultant, par consentement unanime, de la motion est retiré.

On motion of Brian Tobin, it was agreed.—That this Committee instructs the Chairman to write the Minister of Fisheries and Oceans expressing the Committee's support of the Northern Fisheries Development Corporation concept as outlined by the Northern Zone of the Newfoundland and Labrador Rural Development Association on Tuesday, March 26, 1983 before the Standing Committee on Fisheries and Forestry and that the Committee request the Minister examine the N.F.D.C. proposal on an urgent basis and respond to the Northern Zone of the Newfoundland and Labrador Rural Development Association as quickly as possible.

Sur motion de Brian Tobin, il est convenu.—Que le Comité recommande au gouvernement du Canada de s'interroger quant à l'appropriété de réaliser dans la pratique la recommandation n° 22 du document présenté par le «Rural Development Council of Newfoundland and Labrador», et notamment de voir à ce que la Northern Fisheries Development Corporation soit mise en oeuvre dès que possible et que des fonds lui soient octroyés à cette fin.

First Session of the

Première session de la

Thirty-third Parliament, 1984-85

trente-troisième législature, 1984-1985